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Dags att skriva motioner
Tänker du skriva en motion till årsstämman i maj kan du börja fila på texten nu. Sista dagen
för att anmäla en fråga som du vill att stämman ska besluta om är sista mars (se stadgarna 
§ 34). Anledningen är att motionen måste finnas med i kallelsen till stämman. Skriv din
motion så att det tydligt framgår vad du vill att medlemmarna ska rösta om, exempelvis
enligt följande:
• Överst skriver du ”Till årsstämman 2017 i Brf Trasten 21”
• Rubrik som sammanfattar vad motionen handlar om – kort och tydlig.
• Bakgrund som beskriver orsaken till ditt förslag – ett problem, en förbättring etc.
• Beskriv hur ditt förslag löser problemet eller förbättrar situationen.
• Beslutet så konkret som möjligt – t.ex att ändra/tillåta/ta fram/uppdra åt/informera om/etc.
• Underteckna med namn på alla som står bakom (endast medlemmar) samt datum.
Har du fler förslag, som inte berör varandra, skriver du en motion för varje förslag. Mejla dem till styrelsen 
(eller lägg dem i föreningens brevlåda) senast sista mars. När motionen kommer upp som en punkt på 
årsstämman finns också (normalt sett) ett förslag till beslut från styrelsen.

Brandsäkerheten bör bli bättre
Vid en genomgång i december tillsammans med Täby Brandskyddsteknik framkom att
föreningen bör förbättra brandsäkerheten i husen. I första hand gäller det att hålla röktätt
mellan de olika brandzonerna i husen så att brandrök inte enkelt kan sprida sig i
fastigheten. Täby Brandskyddsteknik skickar en rapport med åtgärdsförslag och kostnad
inom kort.

Värmen kan behöva justeras
Några lägenheter har kalla radiatorer trots att de skruvats upp på max. Problemet kan bero på att 
värmefördelningen i husen måste justeras så att värmevatten strömmar genom alla ledningar och radiatorer. 
Hansson och Hööglund arbetar med frågan.

Inget besked om taktillträdet
Stadsbyggnadskontoret (SBK) har fått kompletterande material från föreningens arkitekt som visar att en 
spiraltrappa inte är möjlig att anlägga på någon del av fasaden. Därefter frågade SBK om det var möjligt att 
ordna ett tillträde genom att ta upp ett hål högst upp i ett av trapphusen så som är gjort i gathuset. Styrelsen 
har meddelat att även det är omöjligt eftersom det uteslutande finns lägenheter på vindsplanet. Efter det har 
SBK inte återkommit, bland annat beroende på att SBK:s handläggare endast arbetar en dag i veckan.

Lyckat byte av hiss
Slutbesiktningen av hissen är klar. Endast små saker återstår, t.ex att ange årlig energiförbrukning, en trasig 
dörrkarm samt viss städning. Allt ska vara klart första februari. 

På senaste styrelsemötet deltog: Elisabeth Antonsson, Hanna Forslund, Lennart Mörner och Philip 
Hagstrand.


